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Protokół Nr XV/2015 

z XV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 23 listopada   2015 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności, 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XV  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 9.00 otworzył XV 

sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie Pawła Kasicy wszyscy obecni na 

XV sesji Rady Miejskiej w Strykowie uczcili minutą ciszy pamięć ofiar zamachu  

terrorystycznego w Paryżu. 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Andrzejowi Pożarlikowi. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad XV sesji : 

 

1. Otwarcie obrad XV sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokółu z XIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 26 października  2015 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Przewodniczącego rady z działalności w okresie między sesjami i 

sprawozdanie Przewodniczących stałych komisji rady z działalności w okresie 

między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał: 
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a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 rok, 

b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Stryków na 2016 rok, 

c) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych, 

d) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na 2016 rok, 

e) w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych, 

f) w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami  pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2016 rok, 

g) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania ze Stadionu piłkarskiego im. 

Mirosława Koprowskiego w Strykowie przy ul. Brzezińskiej 24, 

h) zmieniająca Uchwałę Nr IV/30/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 

stycznia 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Bratoszewice, 

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, 

j) w sprawie zmiany  uchwały Nr XXVII/207/2012 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 28 września 2012 r. w sprawie ustalenia miejsc targowych 

na terenie Gminy Stryków. 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

Nie zgłoszono uwag i propozycji do zmiany porządku obrad XV sesji. 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 15 głosów za bez głosów przeciwnych i     

wstrzymujących się. 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków Przewodniczący RM zgłosił radnego Łukasza 

Orłowskiego , radnego Bogdana Walczaka. 

Radny Łukasz Orłowski nie wyraził zgody na pracę w Komisji. 

Radny Bogdan Walczak nie wyraził zgody na pracę w Komisji. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgłosili się następujący radni: 

1) Marzena Skwarko, 

2) Damian Drzewiecki, 

3) Krzysztof  Bandurowicz  

4) Dariusz Dziewulski . 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie  :  

14 głosów za bez głosów przeciwnych i  1 głos wstrzymujący się. 

 

Ad pkt. 5 Zatwierdzenie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu   26 października  2015 r. 
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Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XIV  sesji podczas obrad XV sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XIV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  się  

 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa składając sprawozdanie mówił, że  w 

dalszym ciągu trwają zebrania wyborcze w jednostkach pomocniczych Gminy. Prezentacji 

wszystkich wybranych dokonamy na następnej sesji. Wybranym już sołtysom i 

przewodniczącym zarządów osiedli w mieście Stryków Pan Burmistrz złożył gratulacje i 

powiedział, że liczy na dobrą współpracę dla rozwoju społeczności lokalnych i Gminy 

Stryków. 

 

Ad. pkt. 7  Sprawozdanie Przewodniczącego rady z działalności w okresie między 

sesjami i sprawozdanie Przewodniczących stałych komisji rady z działalności w okresie 

między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że w okresie między sesjami 

m.in. brał udział w posiedzeniach merytorycznych komisji rady i w przygotowaniu 

materiałów na dzisiejszą sesję rady oraz uczestniczył w obchodach Narodowego Święta 

Niepodległości. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja spotkała się jeden raz i zapoznała się z 

informacją dot. stanu czytelnictwa w gminie Stryków oraz wydała opinię do projektów 

uchwał na dzisiejszą sesję. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym zajmowała się 

opiniowaniem projektów uchwał oraz zapoznała się z informacją dot. realizacji inwestycji w 

2015 roku ze szczególnym uwzględnieniem inwestycji drogowych. 

Radna Marzena Skwarko Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym wysłuchała informacji 

przedstawiciela Powiatowego Urzędu Pracy w Zgierzu odnośnie form aktywizacji osób 

bezrobotnych na terenie Gminy Stryków. Komisja również zapoznała się z informacją dot. 

wypłaconych dodatków mieszkaniowych w roku 2014 i 2015. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja spotkała jeden raz i wysłuchała informacji dot. kosztów 

utrzymania pomników przyrody oraz opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie odczytał pismo Burmistrza Strykowa z dnia 

6.11.2015 r. dot. wskazania podmiotu wyznaczonego do wykonywania  nieodpłatnej , 

kontrolowanej pracy wskazanej przez sąd w ramach kary ograniczenia wolności oraz pracy 

społecznie użytecznej w zamian za nieziszczoną grzywnę. Podmiotem tym na terenie Gminy 

Stryków jest Zakład gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie. 

Głos zabrał radny Bogdan Walczak i mówił, że zwraca się po raz kolejny z prośbą do 

Przewodniczącego rady oraz do przewodniczących stałych komisji rady aby w swoich 
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informacjach z posiedzeń komisji przedstawiali informację o podjętych na posiedzeniach 

wnioskach, o tym co zostało ustalone. 

Głos zabrał Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa i mówił, że zgodnie z 

wcześniejszymi ustaleniami po dzisiejszej sesji planowane było spotkanie, na którym biuro 

architektoniczne miało przedstawić wizualizację domu kultury jeżeli będą już zakończone 

prace. W związku z tym, że do końca nie było wiadomo czy termin ten będzie dotrzymany – a 

dziś wiemy , że nie – 1 grudnia o godz. 11.00 chciałbym aby rada zebrała się w komplecie na 

ten sali  ponieważ wtedy biuro, któremu zleciliśmy przygotowanie koncepcji przedstawi 

wizualizację.    

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przypomniał, że w dniu 1 grudnia o godz. 

14.00 jest posiedzenie Komisji Budżetu. 

 

Ad. pkt. 8 Podjęcie uchwał: 

 

a)  w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2015 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące  się  

 

b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

terenie Gminy Stryków na 2016 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów  wstrzymujących się  

 

c) w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Łukasz Orłowski pytał jak bardzo podrożały stawki podatku? 

Radny mówił, że kilku przedsiębiorców rozważa przeniesienie  działalności transportowej 

poza teren Gminy Stryków do gmin ościennych gdzie opłaty za transport nie przekraczają 

1300 zł. 

Radny pytał czy możemy pozostawić stawki na nie zmienionym poziomie z roku ubiegłego 

lub obniżyć je? 

Odpowiedzi udzieliła pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków i poinformowała, że 

stawki  podatku od środków transportu zaproponowane na 2016 rok są na poziomie stawek 
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uchwalonych przez Radę Miejską w Strykowie w roku 2011. Nie ma więc żadnych podwyżek 

od  2011 roku. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący się  

 

d) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na 2016 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących się  

 

e) w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących się  

 

f) w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami  pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2016 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący się  

 

g) w sprawie ustalenia Regulaminu korzystania ze Stadionu piłkarskiego im. 

Mirosława Koprowskiego w Strykowie przy ul. Brzezińskiej 24, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący się  

 

h) zmieniająca Uchwałę Nr IV/30/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 

stycznia 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi 

Bratoszewice, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię  

po drugim posiedzeniu merytorycznej komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały, który został wysłany radnym z materiałami na XV sesję rady i poinformowała, że 

zmiana dotyczy załączników do tej uchwały: 

zmiana nastąpiła w ten sposób, że załącznik A- plan w cz. A  został poszerzony  w tym celu 

aby objął rów odprowadzający ścieki do deszczowni,  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że I wersja cz. A była dużo większa. Na 

wniosek Komisji Rolnictwa została maksymalnie okrojona. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów  wstrzymujących się  

 

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  się  

 

j) w sprawie zmiany  uchwały Nr XXVII/207/2012 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 28 września 2012 r. w sprawie ustalenia miejsc targowych 

na terenie Gminy Stryków 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa  zgłosiła autopoprawkę do projektu 

uchwały, który polega na zmianie brzmienia § 1. Z-ca Burmistrza Strykowa  odczytała : 

"§ 1.1 Miejscami targowymi na terenie Gminy Stryków są: 

1) Targowisko Miejskie w Strykowie przy ulicy Targowej 22 a., 

2) teren przy głównym wjeździe na targowisko (brama północna): 

- od ulicy Targowej po lewej stronie wjazdu w pasie 6 m łącznie z chodnikiem, 

- od ulicy Targowej po prawej stronie na chodniku wyłącznie handel z ręki. 
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2. Zabrania się handlu na jezdniach asfaltowych w obrębie Targowiska oraz na wjazdach na 

Targowisko." 

Pani Bożena Motylińska mówiła, że zmiana została podyktowana wątpliwościami , które 

mogły pojawić  się przy poprzednim brzmieniu tj. ,, Handel na terenie Gminy Stryków 

odbywa się na Targowisku Miejskim w Strykowie przy ulicy Targowej 22 a”  bez 

wyszczególnienia , że dotyczy to miejsc targowych. 

Radny Bogdan Walczak mówił:  

Panie przewodniczący , wstrzymywałem się przy poprzednich uchwałach ponieważ po 

pierwsze jak stanowi nasz statut, chyba art. 55 wymaga kategorycznie aby każdy projekt 

uchwały – już kiedyś to poruszałem i nie zafunkcjonowało to -  był zaakceptowany, 

podpisany podpisem i  pieczęcią przez  radcę prawnego ze zgodnością z prawem. Niestety nie 

jest to przestrzegane, ponieważ ta uchwała nie ma podpisu… 

Przewodniczący rady odpowiedział, że podpis jest na oryginale projektu uchwały…  

Radny Bogdan Walczak mówił dalej:  

Bądźmy poważni, statut jest dla mnie czytającego, jak ja mam się przygotować do takiej 

uchwały, która budzi wiele wątpliwości? Jeżeli nawet radca prawny stwierdzi teraz , że jest 

zgodny, też nie będę głosował. W jednym paragrafie dopuszcza się handel we wjeździe a w 

następnym  zabrania. Jest to wjazd publiczny … w związku z tym dotarło do mnie od 

mieszkańców to po co było wydawać 5 milionów zł na targowisko żeby jeszcze handlować 

poza targowiskiem, gdzie druga część rynku jest wolna- goły plac od strony cmentarza. Kłóci 

się to z logiką i sensem wydawania grubych pieniędzy. Niech ktoś podejmie decyzję czy 

zarządzanie targowiskiem jest właściwe . Z jednego dnia targu w czwartek jest spora kwota a 

nic się nie robi na tym targowisku. Pytam czy to targowisko zarabia na siebie? Klika dni 

jeszcze po handlu jest totalny bałagan, są śmieci. Zaznaczam, że nie mam pretensji do zakładu 

gospodarki komunalnej. 

Przewodniczący rady poprosił radnego Walczaka o zadawanie pytań do przedstawionego 

projektu uchwały. 

Radny Bogdan Walczak mówił dalej:  

Projekt uchwały dotyczy targowiska, proszę o zrozumienie, że nie jestem przeciwko kobietom 

sprzedającym z ręki, mnie to nie przeszkadza… 

Przewodniczący rady poprosił po raz kolejny  radnego Walczaka o zadanie pytań do 

Burmistrza w sprawie projektu uchwały… 

Radny Bogdan Walczak mówił dalej:  

pytania kieruję do pana panie przewodniczący, bo to pan przygotowuje sesje nie burmistrz bo 

w tym przypadku burmistrz jest tym wspomagającym. 

W związku z tym jeżeli takie dokumenty trafiają na sesję to ja jestem nie członkiem rady i nie 

zwracam się do burmistrza tylko do pana żeby mi takiego bubla nie przysyłać. Mam 

wątpliwości czy to jest zgodne z prawem , czy powiat nie powinien wyrazić zgody jeżeli 

chodzi o tę uchwałę dlatego, że jest to zjazd z ulicy gdzie zarządcą jest powiat a nie gmina. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że: 

pierwsza wątpliwość prawna – na każdym oryginale projektu naszej uchwały jest podpis 

radcy prawnego więc nie kruszyłbym tu kopii, że to jest decydujące – decydująca jest treść 

uchwały. Co do miejsc handlu -możemy wprowadzić same zakazy bo tak jest najłatwiej ale 

bądźmy zdecydowani bo to dotyczyło propozycji sołtysów więc taki projekt uchwały 

przygotowaliśmy. To nie tylko dotyczy handlu w tym wjeździe, ale zadam pytanie: czy 

zakazać handlu wiązankami przed Wszystkimi Świętymi przy kwiaciarniach czy cmentarzach 

lub też owocami miękkimi przy rynku  w sezonie letnim. Taki zakaz też nie byłby w interesie 

naszych rolników. Burmistrz mówił, że jest to zbyt mały problem abyśmy aż tak go 

traktowali. 
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Radny Bogdan Walczak mówił, że nie wie jak ma to tłumaczyć. Tu nie chodzi o to , że ktoś 

handluje – niech sobie handluje. Tu chodzi o uchwałę o dokument, o legalizację. Jeżeli 

podniosę rękę za tą uchwałą to jestem nieświadom tworzenia prawa lokalnego. Niech radca 

prawny mi odpowie czy nie wymagało to zgody zarządcy powiatu. To jest zjazd z ulicy. Po 

drugie, zapis ten w statucie, jeżeli jest nie konkretny to proszę go zmienić. Jeżeli napiszecie w 

statucie , że podpis jest wymagany na oryginale to rozumiem. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił: 

odniosę się do kwestii podstawowej czy działamy na swoim terenie- tak na swoim terenie, nie 

musimy pytać o zgodę bo jest to teren gminy.  

Co do podpisu- musieli byśmy wprowadzić podpis elektroniczny co stwarza duży problem , 

aby te uchwały wysyłane do państwa drogą elektroniczną były z  podpisem radcy prawnego. 

Każdy z państwa radnych może sprawdzić w biurze rady, że uchwały mają podpis radcy 

prawnego. 

Radny Bogdan Walczak mówił zwracając się do radcy prawnego: dam do myślenia, że 

jeżeli chodzi o zjazdy publiczne i tego co może się tam dziać- przynajmniej ja mam taką 

wiedzę-  to powinno być to ujęte w projekcie budowy targowiska.  

Pani Patrycja Andrzejewska mówiła: przygotowując projekt uchwały chcieliśmy 

uwzględnić potrzeby mieszkańców. Nie wszystko da się zrobić idealnie, niektóre rzeczy 

należy zrobić wybiegowo mając oczywiście na względzie obowiązujące prawo. To nie jest już 

część zjazdu, taką przyjęliśmy interpretacje  i tak zaproponowaliśmy w uchwale. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

Czy może mi pani wskazać odkąd  dokąd jest granica zjazdu z ulicy a teren gminy?  

Pani Patrycja Andrzejewska mówiła , że do granicy nieruchomości.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosów  wstrzymujących  się  

Przewodniczący rady zakwestionował wynik głosowania i zgłosił wniosek o reasumpcję 

głosowania. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3  głosów  wstrzymujących  się  

II Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3  głosów  wstrzymujących  się  

Przewodniczący rady ponownie zakwestionował wynik głosowania i zgłosił wniosek o 

reasumpcję głosowania. 

II Głosowanie nad wnioskiem:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1  głosów  wstrzymujących  się  

Radny Bogdan Walczak nie głosował. 

III Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3 głosów  wstrzymujących  się  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica  przekazał prowadzenie obrad 

XV sesji Wiceprzewodniczącemu Grzegorzowi Kozłowskiemu i ogłosił przerwę w obradach 

do godz. 10.00 ( 12 min. przerwy). 

Po przerwie obrady XV sesji wznowił Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Grzegorz Kozłowski i otworzył pkt 9 obrad Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Ad. pkt. 9 Interpelacje i zapytania radnych. 

  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Grzegorz Kozłowski 
przypomniał, że wypowiedzi radnych w tym punkcie powinny zamykać się w czasie 2 minuty 

po dwa razy w tej samej sprawie. 

Radny Damian Drzewiecki mówił: 

na skutek tego co się zadziało a dotyczyło  podpisywania uchwał przez Panią mecenas 

sugerował bym  aby Pani mecenas miała klucz do podpisywania uchwał albo żeby był jasny 

czytelny zapis, że oryginały podpisane przez panią mecenas są do wglądu w biurze rady. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że tylko te dokumenty się wysyła do radnych , których 

oryginały  mają opinię prawną radcy prawnego i skończmy dyskusje w tej sprawie. 

Radny Walczak mówił: 

Po co mam się domyślać, zmieńmy statut i będzie to czytelne… jest tak albo nie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Grzegorz Kozłowski zwrócił się do 

radnego Walczaka: 

proszę postawić wniosek. Nie ma wniosku nie ma zmiany. 

Radny Andrzej Janeczko  mówił, że w związku z zebraniami wiejskimi jakie odbywały się 

w ostatnim czasie ma następujące wnioski i zapytania: 

1) wniosek o  kurs busa gminnego na trasie Imielnik Stary- Dobieszków- Ługi – Cesarka 

Stryków w godz. 9.00 do Strykowa i o godz. 13.00 powrót, 

2) prośba o wydłużenie trasy autobusu  linii ,,60 ” do Strykowa, cały czas dojeżdża do 

Dobrej i tamten region nie ma połączenia ze Strykowem, 

3) prośba po raz kolejny o założenie lampy oświetleniowej na skrzyżowaniu dróg: nr 14 

z drogami w kierunku Michałówka i w kierunku Dobrej ( można założyć lampę na 

słupie w kierunku Dobrej), 

4) prośba o zmianę godzin włączania oświetlenia ulicznego w Dobieszkowie. Jest tak, że 

przed godz. 16 jest włączane światło kiedy jest jeszcze widno a wyłączane o 6.00 

kiedy jest jeszcze ciemno,  

5) mieszkańcy Dobieszkowa pytają kiedy zostanie uruchomiona stacja – przepompownia 

wody w Ługach, czy w wakacje już będzie działała? 

Pan Wacław Walak Dyrektor ZGKi M w Strykowie odpowiedział odnośnie stacji wody w 

Ługach, że w projekcie planu na przyszły rok jest to zadanie przewidziane, jednak konkretnie 

o datach będzie można rozmawiać po przetargu, który określi wszystko. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zwrócił się z pytaniem do Burmistrza Strykowa czy prawdą 

jest, że mieszkańcy Osiedla Kopernika na zebraniu  opowiedzieli się przeciwko budowie 

domu kultury w Strykowie w starym miejscu? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że nic mu o tym nie wiadomo. 

Ale był na zebraniu radny z tego rejonu więc może odpowie . 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że mieszkańcy oczekują wizualizacji, chcą wiedzieć co to 

będzie i w jakiej formie. Zgłaszali różne propozycje m.in. tereny przeróżne, nikt nie brał pod 

uwagę kosztów wykupu takich  terenów i odłożenia w czasie inwestycji. Niektóre osoby tylko 

podgrzewały tą dyskusję a  nie chciał słuchać wyjaśnień. W związku z tym prosiłem czekać 

na wizualizację tego co jest planowane.  
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Wiceprzewodniczący Rady w  uzupełnieniu wypowiedzi radnego Pożarlika dodał, że jeden z 

mieszkańców chciał aby dom kultury był  najbliżej jego domu ale po wyjaśnieniach  odnośnie 

planu zagospodarowania i możliwości budowy w tym miejscu  zmienił zdanie. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że skoro byłby pomysł taki, że dom 

kultury ma być na osiedlu Kopernika  to jest temat oddalony w czasie o 3-4 lata. Jak wszyscy 

wiedzą będziemy wybierać dewelopera, który będzie budował tam osiedle mieszkaniowe bo 

takie jest przeznaczenie terenu. W związku z tym wspólnie uznaliśmy, że dajemy do 

opracowania koncepcję trzech miejsc: teren  gminny przy Hotelu 500, teren  gminny 

zakupiony po ,,lisach” i obecny teren domu kultury. 1 grudnia będziemy mieli przedstawione 

te wizualizacje. O tyle zmieni się ta koncepcja bo jak pamiętacie planowaliśmy budowę 

jednego gimnazjum  i szkoły średniej dla całej gminy. W związku z tym , że zapowiedzi 

rządu mówią, że gimnazja będą wygaszane i nastąpi powrót do szkoły podstawowej 8- 

klasowej, to wtedy czeka nas budowa jednej szkoły podstawowej natomiast w miejsce 

obecnego Zespołu Szkół na ul. Targową przeniesiony byłby Zespół Szkół  Rolniczych 

ponadgimnazjalnych. 

W szkole podstawowej nr 1 w Strykowie nie możemy budować sali gimnastycznej i połączyć 

to ze szkołą ponieważ nie zgadza się na to konserwator zabytków, szkoła nie może skorzystać 

z programu termomodernizacji i wymiany m.in. zmian oświetlenia ponieważ nie zgadza się 

na to również konserwator zabytków. W związku z tym gdybyśmy rozpoczęli temat budowy 

jednej szkoły wraz z zapleczem sportowym wtedy budynek obecnej szkoły podstawowej Nr 1 

przeznaczyli byśmy na cel publiczny- może dla stowarzyszeń, może dla innych organizacji 

pozarządowych które funkcjonują lub np. na funkcję muzealną. 

Radny Bogdan Walczak  mówił:   

dziś przyjęliśmy uchwałę o współpracy z organizacjami pozarządowymi. Ja na komisji 

wskazywałem, że są tam zawarte takie punkty żeby z naszej strony wiedzieć co jest potrzebne 

społeczeństwu naszej wspólnocie, powinno się z tymi ludźmi rozmawiać. Jaki jest problem 

aby wystąpić do mieszkańców gminy z zapytaniem o rozstrzygnięcie jak zapatrują się, czyli 

konsultacje, o które my – pięciu radnych występowaliśmy w sprawie domu kultury. Czy 

widzi pan jakiś problem? Przedłużyłoby to się o 2-3 miesiące. Tworzymy dokumenty a ich 

nie wykorzystujemy. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że cieszy go to , że radny Walczak  dba o współpracę 

pomiędzy Urzędem a jednostkami pozabudżetowymi. Nie widzi jednak tak tego. Jeżeli są 

osoby np., które widzą potrzebę baletu to zawiązuje się grupa inicjatywna, zakłada 

stowarzyszenie i nie ma problemu żeby współpracowała. Z wypowiedzi Burmistrza wiem , że 

w ostatnim czasie przybywa takich lokalnych stowarzyszeń np. w Niesułkowie. 

Radny Bogdan Walczak  mówił:   

A jeżeli coś takiego ogłosimy i ukaże się to w telewizji , w prasie i pojawi się ktoś z zewnątrz 

– prywatny , że brałby udział z gminą w realizacji takiego celu – inwestycji. I co wtedy? A 

tak to zamykamy się tu na tej sali.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że ten Regulamin nie dotyczy tylko 

organizacji, które znajdują się na terenie gminy. Regulamin określa cele np. jest konkurs na 

wypoczynek letni i nie koniecznie Stowarzyszenie z terenu gminy Stryków otrzyma środki na 

ten cel. To może być Stowarzyszenie z terenu całej Polski, które da propozycję wypoczynku 

naszych dzieci, wypełni nasze potrzeby w tym zakresie ,wygra konkurs i zorganizuje taki 

wypoczynek. Burmistrz mówił, że właśnie ta droga jest najlepszą bo jeżeli ktoś ma pomysł na 

spędzenie czasu wolnego , na działalność, która dotyczy pewnej grupy osób to najłatwiej i 

najtrafniej jest wydawać pieniądze w taki sposób. 

Powstał basket, ale nie w  taki sposób, że ja zebrałem grupę osób i pytałem co chcą robić. To 

rodzice stwierdzili, że dobrze byłoby zawiązać takie stowarzyszenie , związali , pięknie to 

funkcjonuje a naszą rolą jest aby wspomagać ich działanie. 
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Niebawem Stowarzyszenia otrzymają zaproszenie na spotkanie aby poinformować ich jakie 

mają możliwości otrzymania dofinansowania swojej działalności poprzez środki unijne. 

Radny Karol Lenart pytał czy jest już jakaś odpowiedź odnośnie skrzyżowania dróg 

powiatowych w Bartolinie.   

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała, że jest 

odpowiedź , zaprasza radnego po sesji celem zapoznania się z nią. 

Radny Andrzej Janeczko  mówił, że na zebraniu wiejskim większość zebranych mówiła o 

utworzeniu klubu seniora i klubu fitness. Czy w ramach swojej działalności miejscowa  straż 

pożarna mogła by otrzymać dofinansowanie na taką działalność? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że  straż pożarna ma określone swoje 

cele w statucie. Można zawiązać stowarzyszenie, które określi takie cele lub w ramach 

współpracy z istniejącym  innym stowarzyszeniem można realizować tego typu działania. 

Wtedy to stowarzyszenie powinno dokonać zmiany w swoim statucie w taki sposób aby 

mogło realizować wspomniany cel. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy ta wizualizacja przy motocrossie i przy ul. 

Ozorkowskiej dotyczy centrum kulturalno- oświatowo-sportowego czyli domu kultury, 

obiektu sportowego i szkoły?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że miejsce obecnego domu kultury 

będzie rozważane pod kątem budowy domu kultury. Pozostałe miejsca ze względu na swoją 

powierzchnie będą zawierały te wszystkie nasze pomysły , które chcemy realizować. 

Wizualizacja budynku  szkoły też się będzie w tym zawierać. 

Radny Dariusz Dziewulski  odniósł się do konsultacji i mówił, że konsultacje społeczne nie 

zawsze rozwiązują sprawę ponieważ wszystkim i tak się nie dogodzi. A po to społeczeństwo 

wybierało burmistrza i radę aby decydowali o inwestycjach. 

Radny Bogdan Walczak  zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza: jeżeli zostanie jednak 

wybrana wizualizacja domu kultury w starym miejscu  to co ze szkołą?     

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że przy założeniu, że nowy dom 

kultury będzie budowany w obecnym miejscu to pozostałe obiekty będą budowane w 

pozostałych miejscach z tym , że z małym opóźnieniem. 

    

Ad. pkt. 10 Wolne wnioski i sprawy różne. 

Pani Wioleta Głowacka Naczelnik Wydziału Informacji, Promocji i Pozyskiwania 

Środków Pozabudżetowych poinformowała, że zostaliśmy przez Starostwo Powiatowe w 

Zgierzu nominowani do akcji ,, Zapal się do działania ”.Akcja ma na celu pomoc 29- letniej 

Kasi chorej na raka będącej pod opieką Fundacji  Rak’n’Roll – Wygraj życie. Radni 

Starostwa i pracownicy przeprowadzili już taką akcje. 

W dn. 27 listopada zostanie przeprowadzona taka akcja w Zespole Szkół na ul. Targowej. 

Zapraszam wszystkich do udziału. 

Głos zabrała pani Bożena Sobierajska Sołtys wsi Rokitnica i zwracając się do wszystkich 

zebranych poinformowała, że otrzymała z sądu- wydziału karnego  akt oskarżenia z jakim 

radny Bogdan Walczak wystąpił przeciwko niej w związku z sesją, która odbyła się w dniu 7 

sierpnia b.r. Pani Bożena Sobierajska odczytała treść aktu. 

Pan Witold Śliwkiewicz Sołtys wsi Bratoszewice pytał  ilu uchodźców z Syrii i Ukrainy 

mieszka na terenie naszej gminy? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że w momencie wybuchu wojny w 

Syrii dwie obywatelki z podwójnym obywatelstwem tj. Polskim i Syryjskim przybyły na 

teren naszej gminy. O innych Burmistrzowi nie wiadomo. 
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Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle zgłosił wniosek o wycięcie topoli w Koźlu przy 

budynku biblioteki. Sołtys mówił, że właścicielka działki, na której rośnie topola przebywa w 

Niemczech. Sołtys dodał, że w jego opinii drzewo rośnie w pasie drogi powiatowej. 

Radny Andrzej Janeczko  prosił o zasypanie dziur na dł. ok 50 m na drodze – łącznik 

Cesarka-Ługi.  

Pan Damian Perek Sołtys wsi Smolice mówił, że w tej chwili droga przez Smolice stała się 

obwodnicą dla Strykowa. Ruch samochodów jest bardzo duży. Do tego samochody poruszają 

się z dużą prędkością co stwarza zagrożenie bezpieczeństwa dla pieszych m.in. dzieci. Dla 

poprawy bezpieczeństwa Pan Sołtys prosił o rozważenie możliwości zainstalowania progów 

zwalniających na tej drodze  lub też  częstsze patrole policji tym rejonie gminy. 

Radny Bogdan Walczak  nawiązał do artykułu w Wieściach… mówiącego o problemach na 

Orliku. Radny pytał czy problem dotyczy młodzieży- mieszkańców naszej gminy, czy jest to 

klub sportowy z terenu Łodzi a tu trenuje. 

Panią Sołtys Sobierajską radny zapytał, czy to co odczytała to jest z sądu? 

Wiceprzewodniczący rady Grzegorz Kozłowski poinformował radnego Walczaka , że 

sprawy pomiędzy nim a Panią sołtys, powinni rozstrzygać między sobą.  

Odpowiedzi udzielił Wiceprzewodniczący rady Grzegorz Kozłowski i mówił, że w grupie 

rugbistów są też dzieci z naszej gminy. Nieporozumienie powstało na skutek tego, że 

nastąpiła zmiana czasu na zimowy, i nastąpiła kumulacja grup. Rugbiści myśleli, że będą 

mogli trenować każdego dnia o każdym czasie kiedy tylko zadzwonią. Osiągnięte zostało 

porozumienie  i dla rugbistów wyznaczony jest czas tj. poniedziałki od 17 do 18.30 i piątek 

od 19 do 20.30. Instruktorzy zapisują  grupy. Pierwszeństwo na Orliku mają jednak grupy 

liczniejsze. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy jest regulamin? 

Wiceprzewodniczący rady Grzegorz Kozłowski odpowiedział, że jest regulamin. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 

w uchwale dot. zmian w budżecie przeznaczono 31.400,34 zł ( tak napisały Wieści …) na 

zakup trzech stołów rehabilitacyjnych oraz szyny do pasywnej mobilizacji stawów na 

wyposażenie dawnego ośrodka zdrowia. Spółka będzie płacić za dzierżawę tego sprzętu. Jaka 

będzie to wysokość? Czy nie jest błędem to, że doposażamy tylko jeden ośrodek. Czy nie 

można znaleźć jakiejś furtki prawnej żeby doposażyć drugi ośrodek czy obiekt doposażyć w 

podobny lub inny w sprzęt- dla równowagi ? Obydwa ośrodki służą mieszkańcom naszej 

gminy. Dlaczego jeden ośrodek doposażamy natomiast udzielamy negatywnej odpowiedzi w 

przypadku drugiej jednostki?  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że kiedyś zdecydowaliśmy aby 

utrzymać służbę zdrowia w tych miejscach, w których funkcjonowała -  przeznaczyliśmy 

spora kwotę środków na remont tych placówek w taki sposób aby organ, który o tym czy taka 

działalność może tam funkcjonować decyduje – Sanepid- zaakceptował warunki. 

Remontowaliśmy i wyposażaliśmy budynki gminne. Możemy dokonywać wyposażenia ze 

środków publicznych i to wyposażenie  jest cały czas naszą własnością. Cała sfera dot. 

rehabilitacji począwszy od powstania grupy inicjatywnej, żeby rehabilitacja powstała  zbierali 

środki na zakup urządzeń- część urządzeń została przekazana podmiotowi, który poprzednio 

prowadził tam działalność. Te urządzenia już do nas nie wróciły pomimo tego, że były 

zakupione przez nas. Ale wtedy był to zakład publiczny opieki w Głownie  a później  

powstała spółka, która innymi prawami się kierowała. 

Rehabilitacja bezpłatna ( w ramach NFZ )  w tej chwili czyniona jest dla naszych 

mieszkańców, ponieważ kontrakt dotyczy całej gminy bez względu na to , w którym ośrodku 

pacjent zdeklarowany jest w ramach p.o. z.  

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: 
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nie neguję potrzeby zakupu tych urządzeń do rehabilitacji ale to nie zmienia faktu, że tylko 

ten jeden ośrodek to prowadzi. Natomiast inne urządzenia kupujemy tylko dla tego tego 

ośrodka. Czy gdyby drugi prywatny  ośrodek dzierżawił pomieszczenia od gminy , możliwy 

byłby zakup urządzeń na jego potrzeby? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że bez względu na to jaki to podmiot 

każdy który dzierżawi budynki korzysta z urządzeń jakie tam są .Nie ma znaczenia kto to jest. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że gdyby inna instytucja wydzierżawiła 

pomieszczenie w naszym budynku możliwe byłoby dofinansowanie zakupu sprzętu ? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa mówiła, że najpierw należy 

dysponować takim wolnym pomieszczeniem żeby móc je wydzierżawić. Odpowiedź  dla tego 

podmiotu, o którym Pan radny mówi znajduje się w pismach do tego podmiotu. Tam jest 

podana możliwość uzyskania z gminy dofinansowania po spełnieniu określonych w ustawie 

warunków. Ten podmiot nie skorzystał z tych możliwości. 

 

Ad. pkt. 11 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodnicząca  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XV sesji RM radna 

Marzena Skwarko odczytała  wniosek  przyjęty przez Komisję w dniu  23 listopada  2015 

roku:  

1. Wycięcie topoli w Koźlu – okolice biblioteki ( wnioskodawca Pan Stanisław Miller- 

sołtys wsi Koźle). 

Głosowanie: 14 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów  wstrzymujących się 

 

Ad. pkt. 12       Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Kozłowski o godz. 10.55 

dokonał zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam piętnastą  sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ . 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak 

Przewodniczący                  

Rady Miejskiej w 

Strykowie                        

Paweł Kasica  

 

Wiceprzewodniczący                  

Rady Miejskiej w 

Strykowie                        

Grzegorz Kozłowski  

 

 


